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vragen aan gemalto-topman 

Olivier PiOu
Softwarebeveiliger Gemalto is de 
recentste aanwinst op de Amsterdamse 
beurs. Waarom koos de wereldleider 
op de markt voor digitale beveiliging 
voor Amsterdam? Acht vragen aan 
bestuursvoorzitter Olivier Piou.

Het Franse technologieconcern 
Gemalto duwde vorig jaar tele-
comgigant Alcatel-Lucent uit de 
Franse hoofdindex CAC 40. Eind 
april kreeg het bedrijf een tweede 
notering in Amsterdam. 

Bestuursvoorzitter Olivier Piou 
was er al bij toen Axalto, een van de 
twee voorlopers van Gemalto, in 
2004 een notering kreeg in Parijs. 
Waarom koos de wereldleider op 
de markt voor digitale beveiliging 
voor een tweede notering voor 
Amsterdam? Acht vragen aan top-
man Piou.

1
Waarom wilde ge-
malto een tweede 
beursnotering?
“Vorig jaar konden we 
toetreden tot de CAC 

40. Dat is uitzonderlijk voor een re-
latief jong bedrijf met een omvang 
als het onze. Normaal gesproken 
komen hiervoor alleen bedrijven 
in aanmerking die een jaar of hon-

derd bestaan. De commissie die 
besluit over de samenstelling van 
de Franse beursindex kijkt naar 
twee dingen: de marktwaarde en 
de liquiditeit van het aandeel. Voor 
Euronext is heel belangrijk hoe-
veel handel er plaatsvindt via hun 
platformen. Wat betreft liquiditeit 
zijn we in Parijs nummer 40 of 41. 
We hebben daarom aan Euronext 
gevraagd hoe we de liquiditeit 
zouden kunnen laten toenemen. 
Een manier om dat te doen is een 
tweede notering.” 

2
Wat remt de handel in 
het aandeel in parijs?
“We hebben veel aan-
deelhouders voor de 
lange termijn. De groot-

ste is een Californisch fonds genaamd 
Capital Group. Daarnaast houden Fi-
delity en CDC (een investeringsfonds 
van de Franse staat, redactie) flinke 
pakketten aandelen. De paradox 
is dat hoe loyaler je aandeelhou-


